
 

 

 



 

 

 

 



 

 

 



 

 

 



 

 

 



 

Opinió, propostes de millora i suggeriments 

44 respostes 

Falta més parades gastronomiques per la quantitat de gent que hi havia. A pesar d’això, 

es va notar el increment de taules i cadires respecte anys anteriors i molt bon servei de 

neteja i retirada de plats a les taules. En el fora d’estocs poca veritat de productes 

respecte l’any anterior, com per exemple, la falta de roba d’esport.  

Moltes gràcies!!! Per molts anys de FEM PLF!!!! 

Afegir alguna opció musical per a la canalla petita a la zona de foodtrucks abans dels 

concerts de les 22 - 22.30 

La veritat que va ser exel·lent tot i que els serveis de menjar i begudes tenien els preus 

una mica levats i la música podria haver acabat una mica més tard divendres o 

dissabte. Per lo demés és una activitat molt adequada perquè altres persones puguin 

descobrir Palafolls i per les que ja som de Palafolls poder disfrutar del poble i del 

ambient tat enriquidor 

Més taules per seure!!!!! 

Millorar el dia de barraques dels castellers, molt pobre. 

Està tot molt bé, la veritat 

La zona del village exce.lent, el dissabte va quedar escassa de cadires i taules i l oferta 

musical pot millorar i ser més adequada per a tots els públics, incluir monolegs divertits 

sería un plus o altres actuacions com magia, cinema a la fresca o teatre 

Més taules i aquest any la música estaba més baixa que el any passat i això està molt 

bé.i el djmario un 100% 

Lho dela tributs pero la gent que tenim una edad, millorar els grups i estudir de 

traslladar la festa Dels 80 aquí pero tema de seguretat 

Es una iniciativa molt maca pel poble pels establiments i per tota la població, tant pels 

adults, joves, adolescents, nens... Per això estaria molt bé per treure partit aquest espai 

(el parc tan bonic ), donar a la població un lloc on anar a l'estiu dins del mateix poble, i 

als adolescents sense sortir del poble, i perquè es vegin beneficiats els establiments de 

palafolls poder repetirlo algún cap de setmana més a lestiu. 

Algunes propostes gastronòmiques eren massa cares qualitat -preu. Altres 

estupendes!!! 



Sería genial realizarlo varias veces en época estival, incluso todos los fines de semana, 

es un lugar de ocio y encuentro al aire libre, algo de lo que carece en parte el pueblo  

Faltan mesas y sillas hay mucha gente que se va si no tiene donde sentarse . Y lo peor 

que veo. son las mesas reservadas a las 5 de la tarde y están vacías hasta las 10 que no 

llegan . Eso la organización lo debería proivir.haber si la próxima lo solucionais 

Sillas para ver el concierto, las personas mayores necesitan sentarse 

Més taules i més cadires, hi havia gent gran que sino venia aviat, s’havia d’esperar dreta. 

Era qüestió de venir d’hora i agafar lloc. 

Aquest any faltaven moltes taules i cadires, a les 20 h ja no hi havia cap lliure. El parc és 

molt gran i quedava molt espai lliure, cap posar un 50 % de mobiliari. Estaria bé algo 

més d’oferta de menjar i beure. Però en general molt bé. Felicitats! 

Preus mes ajustats i asequibles a les casetes de les esplanes. Vigilar amb el so de la 

música y dj de les esplanes, el volum bé pero els "graves" s'ha de vigilar. Aquest any el 

so bé pero l'any passat es van pasar una mica. 

Más mesas y sillas en la zonas de restauración  

Faria falta organitzar millor les taules i cadires, ja que la gent arriba a primera hora i ja 

no es mou i es impossible trobar un lloc per poder seure a sopar. Aquest any hi havien 

les taules altes sense cadires que eren les úniques que permetien poder menjar 

mínimament bé 

Que no hi hagi tant cua pel menjar… era insuportable 

Hem va agrada molt l'espai de concert i ofertes gastronòmiques.. Poder el proper any 

alguna oferta més, no estaria malament. I els espais amb llums donava molt caliu. 

Felicitats!!!!!!! 

Pensar más en cuidad jardin lo tenéis abandonado 

El grup musical del dissabte crec que no va agradar en general. El Dj bé. 

Bon dia, Mancaven taules i cadires. El so de la música era insuficient. Ampliar la oferta 

gastronòmica amb opcions saludables i veganes. Mancava propòsit i objectiu de la 

festa. Salutacions 

Felicitats per la feina feta!!! 

La música era horrible 

Molt bé l’augment de zona de taules i cadires i molt maca l’ambientació. Es fa molta cua 

als negocis i sovint fan curt de menjar. És una festa maca per encetar l’estiu però 

tothom en té moltes ganes i costa assumir el volum de gent. 

Dissabte la música no va agradar. En Mario Montero hagués anat millor dissabte. 

Excelent 

Mes musica de Rock@roll i bandes en directe. Mes temps per poder mirar 

tranquilamente. 

La música tindria que ser música de poble per totes les edats no gent que no es sabia ni 

de la seva existència, la típica música de festa major y els DJ de després bastant 

millorables 

els dissabte trobo a faltar una fira al carrer aprofintant el fora stock 

Masses cues 

Tot perfecte 

No hi ha prou informacio amb anterioritat i em vaig enterar tard 

Habría que cambiar los días de las actuaciones ya que el sábado para gusto no estuvo 

del todo bien. 



Divendres molt be la música, pero disabte un desastre..... 

Molt de plastic, es podrien fer gots com a les barraques!! 

Fer activitats s tota la resta del poble, incloent les urbanitzacions, ja que també són part 

del poble 

Panacea obrador va estar brutal!! 

El menjar podria ser més saludable i més econòmic. 

El concert del Mario Otero posar-lo dissabte no diumenge, ja que és molt xulo i al ser 

diumenge i treballar al dia següent no es va poder gaudir. Posar algun menú per als més 

petits.  

Tot genial. Fa pople i estoy. Yo haría más de un finde pero ya se que es carísimo... 

 


